
Eestis ei osata 
haritud inimesi
ära kasutada
■ Võib tunduda, et Eestis on kõrgharidu
sega inimesi liiga palju, aga tegelikult see 
pole nii. Puudu on väga hea haridusega 
inimestest, kitsa ala spetsialistidest. Ees
tis ei osata teaduskraadiga inimesi ära ka
sutada. Meil on palju ametikohti, kus 
peaksid töötama ainult kraadiga inime
sed, praegu on see veel reguleerimata.

Koolitustellimust koostades püütakse 
ette aimata, millise haridusega inimesi 
võiks viie aasta pärast Eestis vaja minna. 
Ülikoolid on jäigad süsteemid, siiski 
õnnestub mõne aasta jooksul vähendada 
õppekohti neil erialadel, mida ilmselgelt 
liiga palju on.

On ka erialasid, kus meil pole koolitus- 
taset. Teatud kitsa eriala inimesi võiks 
tellida välismaa kõrgkoolidest. Kulu oleks 
sama, kui koolitada üksikuid spetsialiste 
Eestis.
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